
  

Jegyzőkönyv 
 

 

 

Készült: Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2018. október 25. napján 

14
00

 órakor a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalótermében kezdődő, 

nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

 

 

Jelen vannak: Karsai József   polgármester 

  Horváth Ferencné  külsős alpolgármester 

 Tálos Zoltán   külsős alpolgármester 

 Horeczki László  képviselő  

 Erdős Sándor János képviselő  

  Lóki József  Tibor  képviselő 

  Rózsa János  képviselő 

 

  Dr. Horváth Zsolt  jegyző 

 Tompos Csilla  titkársági ügyintéző 

  

  

Bejelentéssel távol maradt:  

 Benke József   alpolgármester 

 Pintér Gergő  képviselő 

 

Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 5 fő megjelent, az ülés határozatképes, az ülést 

megnyitja.  

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 3. 

napirendi pontot vegyük le a napirendről, mert az ajánlattevői kört még nem sikerült 

feltérképezni. 

 

 

Napirend:  

1. A Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát képező, illetve 

üzemeltetésében lévő egyes közutak használatának rendjéről szóló 

15/2018.(IX.28.) ökr. módosítása 

 Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

3. Gépjárműbeszerzés a SZASZK részére 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

4. Kadarkút, Körmendi u. 1. szám alatti ingatlan gázbekötéséhez 

közútkezelői és tulajdonosi hozzájárulás kérelem 

 Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 
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5. Javaslat a Somogy Megyei Közgyűlés 2019. évi munkatervének 

megalkotásához 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

6. A Dél-dunántúli Közlekedési Központ Zrt. menetrend módosítással 

kapcsolatos állásfoglalás kérése 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

7. Kadarkút Város Önkormányzata 2019. évi belső ellenőrzési 

munkatervének tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

8. Egyebek 

 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

193/2018.(X.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

módosított napirendet elfogadja. 

 

 

1. A Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

A közmeghallgatás időpontjának javaslom 2018. november 26. napján, hétfőn este 18
00

 órát. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a közmeghallgatást a képviselő-testület 2018. november 26- án tartsa az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház nagytermében, 18
00

 órakor. Aki a javaslattal egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon 

 

A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

194/2018.(X.25.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

közmeghallgatást tart 2018. november 26. napján 18
00 

órakor az id. Kapoli Antal Művelődési Ház nagytermében. 

  Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: 2018. november 26. 
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2. Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát képező, illetve üzemeltetésében lévő egyes 

közutak használatának rendjéről szóló 15/2018.(IX.28.) ökr. módosítása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. szeptember 27-ei ülésén 

megalkotta a Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát képező, illetve üzemeltetésében lévő 

egyes közutak használatának rendjéről szóló 15/2018.(IX.28.) önkormányzati rendeletét. 

 

A rendelet kihirdetését követően került észrevételre, hogy a rendelet 1. számú mellékletéből – 

amelyben a súlykorlátozással érintett utak jegyzéke található  

– kimaradt a Kadarkút 064 hrsz-ú Kadarkút, Körmendi utca – Vótapuszta összekötő út. 

Az egységes szabályozás végrehajtása érdekében indokolt a hivatkozott önkormányzati 

rendelet mellékletének módosítása. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét, Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát képező, illetve üzemeltetésében lévő 

egyes közutak használatának rendjéről szóló 15/2018.(IX.28.) ökr. módosításáról. 

 

Aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen 1 nem  szavazattal az alábbi 

rendeletet alkotta: 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

16/2018.(X.26.) önkormányzati rendelete 

 

Kadarkút Város Önkormányzata tulajdonát képező, illetve üzemeltetésében lévő egyes 
közutak használatának rendjéről szóló 15/2018.(IX.28.) ökr. módosításáról 

 
 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

3. Gépjárműbeszerzés a SZASZK részére 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Jelenleg a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központnál használt Renault Kangoo 

gépkocsi elöregedet, sokat van szervizben. Éves viszonylatban ennek a gépjárműnek a 

szervizköltsége 400-600 ezer forint körül van. Legutóbb 257.000 Ft+Áfa összegért kellett a 

váltóját felújítani. Arra a célterületre, amelyre használjuk nem a diesel gépjármű a megfelelő 

gépjármú. 

A gépjármű cseréjének szükségességét gazdaságossági és egyéb szempontokból is 

alátámasztják. 

Árajánlatot kértünk a DACIA Dokker Access SCe 100 típusú gépjárműre. 

Ennek a típusnak az utastere, a hátsó raktere mindenben megfelel a most használatos 

gépjárművünknek és az igényeknek. 
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A gépjármű bruttó beszerzési ára 2.979.000 Ft. A gépjárművet lízingre szeretnénk 

megvásárolni. A lízing is hitelfelvételnek minősül, ezért kormányzati engedélyt kell kérnünk a 

gépjármű beszerzésére. A gépjármű havi lízing díja kb. 60.000 Ft/hó lenne. Az egyösszegű 

befizetés a 2.979.00 Ft 30%-a azaz 893.700 Ft. 

Ha a régi autó értékesítésre kerül, akkor az érte kapott összeget is  be tudjuk a vételárba 

fordítani. Számításaink alapján egy új gépjármű működtetése gazdaságosabb az 

önkormányzat számára, mint a régi javíttatása. 

Kérem a képviselő-testületi tagokat mondják el  véleményüket a javaslattal kapcsolatban. A 

megrendeléstől számított 2 hónap, amikorra a márkakereskedő le tudja szállítani a 

gépjárművet. Számításaink szerint 2019. áprilisára juthatunk a gépjárműhöz. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Hány km fut egy-egy szerviz között a jelenlegi gépjármű? 

 

Karsai József polgármester 

Ezt pontosan nem tudom megmondani, időseket, ebédet szállít. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Támogatom egy új gépjármű beszerzését, ez mindenképpen szükséges, mert az 

alapszolgáltatási központnak a feladatokat el kell látnia és ehhez szükséges egy üzemképes 

gépjármű. 
 

Erdős Sándor János képviselő 

Nem lehetne a DACIA típusú gépjármű helyett valamilyen más típusú gépjárművet beszerezni, mert 

nincsenek jó tapasztalataim ezzel a márkával kapcsolatban. 

 

Dr. Horváth Zsolt jegyző 

A Dáciákkal kapcsolatban a régi időkből fakadóan az embereknek fenntartása van. Ha a 

környező országokra kitekintve, megnézzük, hogy hány darab közlekedik ezekből az autókból 

az garancia lehet a használatára. 

Viszonylag olcsó konstrukció. Egy autó használhatósága azon is függ, hogy kik és hogyan 

használják. Jelen körülmények között kedvezőbb ár-érték arányú autót nem tudunk vásárolni. 

 

Karsai József polgármester 

Azért gondoltuk ezt a modellt megvásárolni, mert egyszerű, karbantartást kevésbé igénylő 

gépjármű, amelyet jellemzően női sofőr fog vezetni. 

 

Tálos Zoltán alpolgármester 

Az új autónál nincs jobb autó. A három éves garancia teljeskörű garancia. Esetleg a garancia 

meghosszabbítás lehetőségének utána lehetne nézni. 

 
Erdős Sándor János képviselő 

A gépjármű használatától is függ az élettartama, ki és hogyan használja azt. Erre is fel kellene 

hívni a használójának a figyelmét. 

 

Horeczki László képviselő 

A Dáciával kapcsolatban nincsenek fenntartásaim, volt a családunkban ilyen típusú 

személygépkocsi. Azt nem értem, hogy a meglévő autó problémái miből adódtak, mert nem 

lakunk dombos, hegyes környéken ahol az autók terhelése nagyobb.  

Az a véleményem, ha van új autó vásárlására lehetőségünk azt tegyük meg. 

 



5 

 

 

 

Horváth Ferencné alpolgármester 

Nekem is ilyen típusú személygépkocsim van, de eddig még nem volt vele problémám. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete a Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ részére 

vásároljon egy DACIA Dokker Access SCe 100 típusú gépkocsit Bruttó 2.979.000 forintért, 

melyet lízingből finanszírozzon, az egyösszegű befizetést a 893.700 Ft-ot a saját bevételek 

terhére biztosítja.  

Javaslom, hogy kérjünk kormányzati engedélyt ezen gépjármű lízingeléséhez. Aki ezzel 

egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

195/2018.(X.25.) önkormányzati határozata 

1.   Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Szociális Alapszolgáltatási Központ részére egy 

DACIA Dokker Access SCe 100 típusú gépkocsit kíván 

vásárolni Bruttó 2.979.000 forintért, melyet lízingből 

finanszíroz. A kezdő  egyösszegű befizetést a 893.700 Ft-ot 

a 2018 évi saját bevételek terhére biztosítja. A vételár 

különbözetet 3 év azaz 36 hónap részletfizetés 

(lízingkonstrukció) keretében Renault credite 

finanszírozással egyenlíti ki.  

 

2.  Az éven túli hitel felvételének engedélyezése érdekében az 

adósságot keletkeztető ügyletekhez történő hozzájárulás 

részletes szabályairól szóló 353/2011.(XII.30.) Korm. 

rendelet és a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 

2011. évi CXCIV. törvény értelmében  a Képviselő-testület  

kormányzati engedélyt kér. 

 

3.  A képviselő testület megbízza a polgármestert, hogy a  

kereskedővel vegye fel a kapcsolatot, 2018. november 20. 

napjáig nyújtsa be az éven túli hitelfelvétel biztosítása 

érdekében szükséges kérelmet 

  Felelős: Karsai József polgármester 

     Határidő: azonnal 

 

 

4. Kadarkút, Körmendi u. 1. szám alatti ingatlan gázbekötéséhez közútkezelői és 

tulajdonosi hozzájárulás kérelem 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 
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Az önkormányzat csak a burkolat bontása nélküli gázvezeték fektetésre ad engedélyt, a 

gázvezeték fektetése kizárólagosan a burkolat alatt az út, járda alatti átfúrással kerülhet 

kialakításra. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testülete az 

előterjesztés szerinti tartalommal járuljon hozzá a Kadarkút, Körmendi u. 1. szám 421 hrsz. 

alatti ingatlan utólagos gáz leágazó vezeték kiépítéséhez. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

196/2018.(X.25.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az E.ON 

Közép-dunántúli Gázhálózat Zrt. (7400 Kaposvár, Guba 

Sándor u. 57.) részére a Kadarkút, Körmendi u. 1. szám 421. 

hrsz.-ú ingatlan gáz energia ellátásának kiépítése tárgyában 

a Kadarkút 703 hrsz. Kadarkút város önkormányzata 

tulajdonában lévő közútra vonatkozóan közútkezelői és 

tulajdonosi hozzájárulást ad az előterjesztés szerinti 

tartalommal. 

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

  Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő:  folyamatos 

 

 

5. Javaslat a Somogy Megyei Közgyűlés 2019. évi munkatervének megalkotásához 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A képviselő-testület javaslatot tehet arra, hogy a 2019. évben a megyei közgyűlés milyen 

témákkal foglalkozzon, milyen fontos kiemelt napirendet tárgyaljon. 

Tájékoztatom a képviselő-testület tagjait ha javaslatuk van, azt jelezzék felénk, vagy 

közvetlenül az aljegyzo@som-onkorm.hu elektronikus levélcímre 2018. november 5.-én 16.
00

 

óráig. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

 

 

 

 

mailto:aljegyzo@som-onkorm.hu
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6. A Dél-dunántúli Közlekedési Központ Zrt. menetrend módosítással kapcsolatos 

állásfoglalás kérése 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Dél-dunántúli Közlekedési Központ Zrt. a Barcson biztosítandó Budapest irányú autóbusz 

csatlakozás érdekében szabad és munkaszüneti napokon a Barcs vasútállomásról jelenleg 19
40

 

órakor Kaposvárra induló 632 járatot 10 perccel később szeretné indítani. Ebben kéri az 

Önkormányzat állásfoglalását. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete támogassa az előterjesztés szerinti menetrend- 

módosítás bevezetését. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

197/2018.(X.25.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

támogatja a Dél-dunántúli Közlekedési Központ Zrt. 632 

számú járattal kapcsolatos menetrend módosítás 

bevezetését. 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

 

7. Kadarkút Város Önkormányzata 2019. évi belső ellenőrzési munkatervének tárgyalása 

Előadó: Dr. Horváth Zsolt jegyző 

 

Az előterjesztés és a munkaterv, írásban kiadva. 

 

A költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és a belső ellenőrzésről szóló 370/2011. 

(XII.31.) Kormányrendeletben meghatározottak alapján, a helyi Önkormányzatok esetében  az 

éves ellenőrzési tervet a Képviselő testület a tárgyévet megelőző év december 31.-ig hagyja 

jóvá. 

 

Az Önkormányzatnál a jegyző köteles gondoskodni a belső ellenőrzés működtetéséről az 

államháztartásért felelős miniszter által közzétett módszertani útmutatók és a nemzetközi 

belső ellenőrzési standardok figyelembevételével. A helyi önkormányzat belső ellenőrzése 

keretében gondoskodni kell a felügyelt költségvetési szervek belső ellenőrzéséről is.  

 

Kadarkút Város belső ellenőrzési feladatait polgári jogi szerződés keretében foglalkoztatott 

belső ellenőr látja el.  
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A vevői kinntlevőségek kezelésére vonatkozóan kérnénk belső ellenőri vizsgálatot. A cél, 

hogy csökkentsük a kinntlevőségeinket. Természetesen várjuk a javaslatokat a képviselő-

testület részéről. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás, más javaslat nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete az előterjesztés szerinti tartalommal hagyja jóvá a 2019. 

évi belső ellenőrzési munkatervet.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

198/2018.(X.25.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő- testülete 

Kadarkút Város Önkormányzata 2019. évi belső ellenőrzési 

munkatervét az előterjesztéshez mellékeltek szerint 

jóváhagyja. 

Felelős:  Dr. Horváth Zsolt jegyző 

Határidő: azonnal 

 

 

8. Egyebek 

 

A)  A 2019/2020-as tanévre vonatkozó iskolai felvételi körzethatárok 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A 2019/2020-as tanév vonatkozásában a fenti felvételi körzethatárokat Kadarkút Város 

Önkormányzat Képviselő-testülete a 117/2018 (IX.27.) határozatával elfogadta. Az elfogadott 

határozatot ki kell egészíteni azzal, hogy Kadarkút Város illetékességi területén lakóhellyel 

ill. tartózkodási hellyel rendelkező, általános iskolába járó gyerekek közül hány hátrányos 

helyzetű gyermek van. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem lévén javaslom, hogy a Képviselő-testülete az 

előterjesztés szerinti határozati javaslatot fogadja el. Aki ezzel egyetért, kérem 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

199/2018.(X.25.) önkormányzati határozata 
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Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

általános iskolai körzethatárok meghatározására vonatkozó 

177/2018. (IX.27.) számú határozatát akként módosítja, 

hogy támogatja a Somogy Megyei Kormányhivatal 

Kaposvári Járási Hivatal Hatósági Főosztály Hatósági és 

Igazságügyi Osztály által a 2019/2020-as tanévre 

meghatározott iskolai felvételi körzethatárok változatlan 

fenntartását Kadarkút Város illetékességi területén.  

Kadarkút Város illetékességi területén összesen 29 fő 

hátrányos helyzetű általános iskolai tanuló rendelkezik 

lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel.  

A képviselő-testület felkéri a polgármestert, értesítse a 

Somogy Megyei Kormányhivatal Kaposvári Járási Hivatal 

Hatósági Főosztály Hatósági és Igazságügyi Osztályát a 

döntésről.  

 

Felelős:  Karsai József polgármester  

Határidő:  2018. október 31.  

 

 

B) Gázdíj árajánlat a Kadarkút Kossuth L. u. 1 és Petőfi u. 6. számú fogyasztási helyre 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Gázdíj árajánlat érkezett a Nemzeti Közművektől. Két ingatlanunk esetében fizetünk gázdíjat 

a Nemzeti Közműveknek az egyik a Kadarkút, Kossuth L. u. 1. szám alatti Akác vendéglő, a 

másik a Petőfi u. 6. szám alatti tűzoltóság. Kadarkút Város Önkormányzata továbbszámlázott 

szolgáltatásként fizeti a gázdíjat a két fogyasztási hely tekintetében. 

 

Mivel a fenti ingatlanok tulajdonosa Kadarkút Város Önkormányzata ezért az önkormányzat 

kapta meg az árajánlatot. 

Kedvező árajánlatot küldtek, amelyben az elfogyasztott gázmennyiséghez arányosan, sávosan 

határozzák meg a díjat, ez 108,23 Ft/m3 lenne. Számításaink szerint a korábbiakhoz képest, az 

éves megtakarítás a két fogyasztási helyen nettó 149.388 Ft. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a Képviselő-testülete a Nemzeti Közművek Földgázszolgáltató Zrt. által a két 

fogyasztási helyre adott 108,23 Ft/m3 egységárat fogadja el, és bízzon meg szolgáltatási 

szerződés aláírásával. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-

testületének 200/2018.(X.25.) önkormányzati 

határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Nemzeti Közművek Földgázszolgáltató Zrt. (1081 

Budapest, II. János Pál pápa tér 20.) által a Kadarkút, 

Kossuth L. u. 1. és a Kadarkút, Petőfi u. 6. szám alatti 

fogyasztási helyre adott 108,23 Ft/m3 egységárat a 2019 

évre szóló gázdíjra vonatkozóan elfogadja. 

A képviselő-testület megbízza a polgármestert a 

szerződés aláírásával. 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  folyamatos 

 

 

C) Rózsa János képviselő tiszafák védelmével kapcsolatos beadványa 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A levél írásban kiadva. 

 

A képviselő-testület a 84/2018.(IV.26.) számú határozatával döntött a Kadarkút, Fő utca  

56. szám alatti önkormányzati bérlakásnál található 2 darab tiszafa kivágásáról. Kadarkút 

Város Önkormányzata képviselő-testülete ezzel a döntésével az ingatlanon található épület 

állagát szeretné megóvni. Ennek érdekében pedig sajnos a tiszafákat ki kell vágatni, mert 

az épület állagát veszélyeztetik. Azt megígérem, hogy ezek a fák nem tűzifaként végzik. 

 

A temető üzemeltetőjével egyeztetve a temetők parkosítása keretében tiszafákat fogunk 

ültetni a temetőkbe. 

 

Horeczki László képviselő 

Javaslom, hogy a temető parkosítása folyamán a lassan növő tiszafák mellett gyorsabban 

növő lombhullató fák is legyenek ültetve. 

 

Karsai József polgármester 
A javaslatot a temető üzemeltetőjével megbeszélem. 

 

A tiszafák kivágásával kapcsolatos képviselő-testületi döntés még azért nem került 

végrehajtásra, mert nem találtunk olyan szakembert aki ezeket a fákat kivágná. A fák 

kivágásához a tűzoltóság segítségét is igénybe kívánjuk venni, mert a fák épületet 

veszélyeztetnek. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Megkérdezem a képviselő-testület tagjait, hogy Rózsa János képviselő beadványát 

elolvasva ki az, aki a korábbi, a tiszafák kivágásáról szóló döntést szeretné megváltoztatni. 

 

A képviselő-testület a 84/2018.(IV.26.) számú határozatát nem kívánta 

megváltoztatni. 
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D) Tájékoztató a tankerületi központ igazgatójával folytatott megbeszélésről 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

A tankerületi központ igazgatójával folytatott megbeszélés folyamán 3 napirendi téma volt. 

 

Az egyik az iskola konyha által elfogyasztott gáz, elektromos áram és víz mennyiségének 

kompenzációja. Tájékoztattam az igazgató urat, hogy a képviselő-testület a kérelmet 

jogosnak ismeri el, de erre a költségvetésünkben fedezet nincs. Ígéretet tettem arra, ha 

rendkívüli önkormányzati támogatás keretén belül a képviselő-testületnek erre lehetősége 

nyílik, akkor beadjuk az igényünket. Ugyanakkor az önkormányzat igényt tart a két évvel 

ezelőtti fűtés  javítás összegére, amely 1.087.000 Ft volt és a tankerület részéről nem került 

kifizetésre, valamint az iskola konyhánál végzett almérősítés 50%-ának összegére. Az 

általuk kiszámított összeget ezek összegével kérjük csökkenteni. 

 

A másik napirend keretében a tankerület jogásza kifogásolta a képviselő-testület azon 

döntését, amelyben úgy döntött, hogy a nem kadarkúti lakhellyel rendelkező gyerekek 

közül, aki nem fizet, az nem kap étkezést. A vidéki gyerekek étkeztetését Kadarkút Város 

Önkormányzata nem tudja felvállalni. 

Tájékoztattam, hogy a felettes szervünk a Kormányhivatal a képviselő-testület ezen 

döntése ellen törvényességi észrevételt nem tett. 

 

A harmadik napirend a szakszolgálat elhelyezésével volt kapcsolatos. Az új egészségház 

építése során az előtte lévő épület, amelyben a szakszolgálat is helyet kapott lebontásra 

kerül. 

Tájékoztattam az igazgató urat, hogy a tankerület részére átadott régen kb. 1000 fővel 

működő iskola jelenleg kb. 600 fővel működik, véleményem szerint itt helyet kaphat a 

szakszolgálat. A későbbiekben a jelenlegi orvosi rendelőben tudunk majd helyet biztosítani 

a szakszolgálat működésének. 

 

A képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 

 

E) Tájékoztatók, Hozzászólások 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Horeczki László képviselő 

A munkahelyteremtéssel kapcsolatban van-e valami előrelépés? A fiatalok 

helybennmaradása érdekében jó lenne munkahelyeket teremteni. 

 

Karsai József polgármester 
A fiatalok helybennmaradása érdekében szorgalmaznám a garzonlakások építését. A 

tapasztalatom az, hogy a fiatalok külön szeretnének menni a szülőktől, de nincs 

lehetőségük erre. Albérlet nincs, vagy csak nagyon kevés. A fiatal pár anyagi lehetőségei 

nem teszik lehetővé, hogy egy nagyobb városban albérletet fizessen. A későbbiekben a 

bankokkal felvesszük a kapcsolatot és megpróbálunk 8-10 db 1,5 szoba konyha, fürdő, Wc 

típusú garzon lakásokat építeni, azért, hogy a fiataljainkat helyben tudjuk tartani. 
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Horeczki László képviselő 

A lakásépítést közösen kellene kezelni a munkahelyteremtéssel, mert hatással vannak 

egymásra. 

 

Lóki József Tibor képviselő 

Az önkormányzat a munkahelyteremtést nem tudja megoldani, remélem a kormányzat 

részéről a munkahelyteremtésre is lesz hajlandóság. 

 

Horeczki László képviselő 

Nem azt mondtam, hogy az önkormányzat teremtsen munkahelyet, csak a lehetőségét adja 

meg annak, ha egy vállalkozó Kadarkútra szeretne jönni, tudjunk neki területet biztosítani. 

Jelen pillanatban erre nincs lehetőség. 

 

Karsai József polgármester 
Ha iparterületet szeretnénk kialakítani a rendezési tervet módosítani kell, vagy új rendezési 

tervet kell készítettnünk a mai kor igényeinek megfelelően. 

 

Horváth Ferencné alpolgármester 

A lakások építése során át lehetne gondolni azt is, hogy a lakások alá kiadható üzleteket 

tervezzünk. 

 

Az idős emberek kérését szeretném tolmácsolni. A művelődési háznál akadálymentes 

feljárót kellene építeni, hogy az időseknek ne a lépcsőn keljen megközelíteni a művelődési 

házat. 

 

Karsai József polgármester 
A művelődési háznál már 4 éve akadálymentes feljáró található a lépcső mellett oldalt, de 

ezt majd táblával is jelölni fogjuk. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

A Körmendi utcában a varroda kialakítására átadott ingatlannal kapcsolatban történt-e 

előrelépés? A lakásépítéssel teljesen egyetértek. 

 

Karsai József polgármester 
Jelen pillanatban a nagybajomi varrodából is 80 ember hiányzik, és nem szeretnének 

fejleszteni. Azt az épületet a képviselő-testületnek vissza kell vásárolnia, ha nem létesül ott 

munkahely. 

 

Az egyebek napirenden belül más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A képviselő-testület egyebet nem tárgyalt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület, nyilvános ülését 15
40  

órakor 

bezárta. 

Kmft. 

 

 

 

 Karsai József Dr. Horváth Zsolt 

 polgármester jegyző 


